



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ

ΓΕΝΙΚΗ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑ ΑΝΩΤΑΤΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ
ΓΕΝΙΚΗ Δ/ΝΣΗ ΑΝΩΤΑΤΗΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΣΗΣ

Δ/ΝΣΗ ΟΡΓΑΝΩΤΙΚΗΣ & ΑΚΑΔΗΜΑΪΚΗΣ
ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ

Ταχ. Δ/ση: Α. Παπανδρέου 37
Τ.Κ. – Πόλη: 151 80, Μαρούσι
Ιστοσελίδα: <http://www.minedu.gov.gr>
Πληροφορίες: Τμήμα Δ'
Φ. Θεμάτων & Υποτροφιών
Τηλέφωνο: 210 344 2404, 210 344 2321
FAX: 210 344 2365

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΔΥΤ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ
Δ/ΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ
ΤΜΗΜΑ ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ
ΑΡ. ΠΡΩΤ. 3799
ΗΜΕΡ/ΝΙΑ 4-2-2022

Anastasia Tselika
02.02.2022 15:04

Μαρούσι, 02 -02-2022
Αρ. πρωτ: 11120 /Ζ1

ΠΡΟΣ: όλα τα Α.Ε.Ι. (μέσω e-mail)

ΘΕΜΑ: Υποτροφίες Ρουμανίας για το ακαδημαϊκό έτος 2022-23.

Διά του παρόντος ανακοινώνεται πρόγραμμα υποτροφιών του Υπουργείου Εξωτερικών της Ρουμανίας.

Το πρόγραμμα αφορά στη χορήγηση υποτροφιών του ρουμανικού κράτους σε αλλοδαπούς πολίτες, από το οποίο εξαιρούνται οι πολίτες των κρατών-μελών της ΕΕ. Επομένως, στην Ελλάδα, το πρόγραμμα δύναται να αφορά μαθητές/φοιτητές προερχόμενους από κράτη εκτός Ευρωπαϊκής Ένωσης, οι οποίοι διαμένουν στη χώρα μας.

Δεν παρέχονται υποτροφίες για σπουδές στους τομείς της Ιατρικής, Οδοντιατρικής και Φαρμακευτικής.

Περισσότερες πληροφορίες για το εν λόγω πρόγραμμα καθώς και αιτήσεις στην διαδικτυακή πλατφόρμα <https://studyinromania.gov.ro>.

Καταληκτική ημερομηνία υποβολής αιτήσεων : 15/03/2022.

Η ΑΝ. ΠΡΟΪΣΤΑΜΕΝΗ ΤΗΣ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗΣ

ΕΥΓΕΝΙΑ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ

Εσωτερική Διανομή:

Διεύθυνση Ευρωπαϊκών και Διεθνών Θεμάτων

Διεύθυνση Οργανωτικής και Ακαδημαϊκής Ανάπτυξης - Τμήμα Δ'



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
Πρεσβεία της Ελλάδος
Βουκουρέστι

Spyridon Koukovinis
23.12.2021 15:47

**ΑΔΙΑΒΑΘΜΗΤΟ
ΚΑΝΟΝΙΚΟ**

Βουκουρέστι, 22.12.2021
Α.Π. Φ. 1142.ΥΠ-Ρ / ΑΣ 2449

ΠΡΟΣ: ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ

Γενική Γραμματεία Ανώτατης Εκπαίδευσης
Δ/ση Οργανωτικής & Ακαδημαϊκής Ανάπτυξης
Τμήμα Δ' Φοιτητικών Θεμάτων και Υποτροφιών
(μ.η. – email)

ΚΟΙΝ.: ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΩΝ

- Γραφείο κ. Ε' Γενικού Διευθυντή
- Ε3 Διεύθυνση

ΘΕΜΑ: Υποτροφίες Ρουμανίας για το ακαδημαϊκό έτος 2022-23.

Διαβιβάζεται ρηματική διακοίνωση της Διεύθυνσης Πολιτιστικής Διπλωματίας, Εκπαίδευσης και Επιστημών του ρουμανικού Υπουργείου Εξωτερικών, με την οποία ενημερώνονται οι διαπιστευμένες στη χώρα διπλωματικές αρχές για την έναρξη του εν θέματι προγράμματος χορήγησης υποτροφιών του ρουμανικού κράτους σε αλλοδαπούς πολίτες, από το οποίο εξαιρούνται οι πολίτες των κρατών-μελών της ΕΕ. Επομένως, **στην Ελλάδα, το πρόγραμμα δύναται να αφορά μαθητές/φοιτητές προερχόμενους από κράτη εκτός Ευρωπαϊκής Ένωσης, οι οποίοι διαμένουν στη χώρα μας.**

Το πρόγραμμα δεν αφορά υποτροφίες για σπουδές Ιατρικής, Οδοντιατρικής και Φαρμακευτικής.

Η αίτηση/υποβολή δικαιολογητικών γίνεται από τον ενδιαφερόμενο, στη διαδικτυακή πλατφόρμα <https://studyinromania.gov.ro>. Προθεσμία υποβολής αιτήσεων: 15.3.2022.

Η Πρέσβυς

Σοφία Γραμματά
Πληρεξούσια Υπουργός Α'

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ

Σπυρίδων Κουκοβίνης ΤΜ. ΕΠ.ΠΛ. ΠΕ Α'
Μηχανικός Επικ. & Πληροφορικής



MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
Directorate for Cultural Diplomacy, Education and Science

No. E1-1/4542

The Ministry of Foreign Affairs of Romania – Directorate for Cultural Diplomacy, Education and Science presents its compliments to the diplomatic missions accredited in Bucharest and has the honor to announce the launching of the 2022-2023 academic year Programme for the scholarships granted by the Ministry of Foreign Affairs of Romania to foreign citizens based on the Government Decision No. 288/1993.

According to the Program's rules of procedure, each candidate will submit personally, between 20 December 2021 - 15 March 2022, a unique online application for a scholarship.

Candidates can access the online platform at <https://studyinromania.gov.ro>, via the **Apply for MFA Scholarships** button, or directly at <https://scholarships.studyinromania.gov.ro>. The platform can be accessed both in English and in French.

Applications submitted directly by the applicants to the registry offices of the Ministry of Foreign Affairs or the Ministry of Education, or to the e-mail addresses of the MFA employees / departments, or to the Romanian diplomatic missions or the foreign diplomatic missions accredited in Bucharest, will not be taken into consideration.

Each candidate will create an account on the *Study in Romania* platform, will fill in the requested data and upload the required documents.

The results of the scholarship selection process will be announced by e-mail on 15th of July 2022 to every candidate who applied for a scholarship.

Please note that scholarships are not awarded in the fields of Medicine, Dental Medicine and Pharmacy.

Updated information related to the Scholarships Programme can be found on the ministry website: <https://www.mae.ro/node/10250> (in Romanian), <http://www.mae.ro/en/node/10251> (in English) and <http://www.mae.ro/fr/node/10253> (in French).

The Ministry of Foreign Affairs of Romania – Directorate for Cultural Diplomacy, Education and Science avails itself of this opportunity to renew to the diplomatic missions accredited in Bucharest the expression of its highest consideration.

Bucharest, December 17, 2021

All Diplomatic Missions in Bucharest





MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
Directorate for Cultural Diplomacy, Education and Science

N° E1-1/4542

Le Ministère des Affaires étrangères de Roumanie - Direction de diplomatie culturelle, éducation et science présente ses compliments aux missions diplomatiques accréditées à Bucarest et a l'honneur d'annoncer le lancement du programme pour l'année académique 2022-2023, de bourses accordé par le Ministère des Affaires étrangères de la Roumanie aux citoyens étrangers sur la base de la Décision gouvernementale n° 288/1993.

Selon les règles de procédure du programme, chaque candidat va soumettre personnellement une demande unique de bourse en ligne, entre le 20 décembre 2021 et le 15 mars 2022.

Les candidats peuvent accéder la plateforme à l'adresse <https://studyinromania.gov.ro>, via le bouton **Appliquer aux bourses MAE**, ou directement à l'adresse <https://scholarships.studyinromania.gov.ro>. La plateforme est accessible en anglais et en français.

Les demandes soumises directement par les candidats aux bureaux d'enregistrement du Ministère des Affaires étrangères ou du Ministère de l'Éducation, ou aux adresses e-mail des employés/services du MAE, ou aux missions diplomatiques roumaines ou étrangères accréditées à Bucarest, ne seront pas prises en considération.

Chaque candidat créera un compte sur la plateforme *Study in Romania*, remplira les données demandées et téléchargera les documents requis.

Les résultats du processus de sélection des bourses seront annoncés par e-mail, le 15 juillet 2022, à chaque candidat ayant postulé pour une bourse.

Veuillez noter que les bourses ne sont pas attribuées dans les domaines de la médecine, de la médecine dentaire et de la pharmacie.

Des informations mises à jour relatives au programme de bourses d'études peuvent être consultées sur le site web du Ministère: <https://www.mae.ro/node/10250> (en roumain), <http://www.mae.ro/en/node/10251> (en anglais) et <http://www.mae.ro/fr/node/10253> (en français).

Le Ministère des Affaires étrangères de Roumanie - Direction de diplomatie culturelle, éducation et science saisit cette occasion pour renouveler aux missions diplomatiques accréditées à Bucarest les assurances de sa très haute considération.

Bucarest, le 17 décembre 2021

Toutes les missions diplomatiques à Bucarest

